

No. 2889. CONVENTION FOR THE PROTECTION OF HUMAN RIGHTS AND FUNDAMENTAL FREEDOMS. SIGNED AT ROME, ON 4 NOVEMBER 1950

PROTOCOL TO THE ABOVE-MENTIONED CONVENTION. SIGNED AT PARIS, ON 20 MARCH 1952¹

EXTENSION of the application of the Convention to Surinam and the Netherlands Antilles

Notification received by the Secretary-General of the Council of Europe on :

1 December 1955

NETHERLANDS

(With the exception of article 6, subparagraph 3 (c), with regard to the right to assistance in criminal affairs; to take effect on 31 December 1955.)

EXTENSION of the application of the Protocol to Surinam and the Netherlands Antilles

Notification received by the Secretary-General of the Council of Europe on :

1 December 1955

NETHERLANDS

(To take effect on 31 December 1955.)

Certified statement was registered by the Council of Europe on 15 December 1955.

Nº 2889. CONVENTION DE SAUVEGARDE DES DROITS DE L'HOMME ET DES LIBERTÉS FONDAMENTALES. SIGNÉE À ROME, LE 4 NOVEMBRE 1950

PROTOCOLE ADDITIONNEL À LA CONVENTION SUSMENTIONNÉE. SIGNÉ À PARIS, LE 20 MARS 1952¹

APPLICATION de la Convention étendue au Surinam et aux Antilles néerlandaises

Notification reçue par le Secrétaire général du Conseil de l'Europe le :

1^{er} décembre 1955

PAYS-BAS

(A l'exception du sous-paragraphe 3, c, de l'article 6, en ce qui concerne le droit à l'assistance en affaires criminelles; pour prendre effet le 31 décembre 1955.)

APPLICATION du Protocole étendue au Surinam et aux Antilles néerlandaises

Notification reçue par le Secrétaire général du Conseil de l'Europe le :

1^{er} décembre 1955

PAYS-BAS

(Pour prendre effet le 31 décembre 1955.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Conseil de l'Europe le 15 décembre 1955.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 213, p. 221.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 213, p. 221.